
                                                        Zápisnica 

       zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice 

 zo dňa 16.02.2023 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

   2. Výročná správa rady školy za rok 2022 

   3. Schválený rozpočet na rok 2022 

4. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania,    

            projektovej činnosti 

5. Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok  

6. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok 

  7. Rôzne - diskusia 

   8. Uznesenie 

   9. Záver  

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny - kontrola uznášaniaschopnosti (pozri prílohu). Okrem 

členov rady školy privítala aj povereného riaditeľa Mgr. Milana Dulinu, pretože Mgr. Ivete 

Roškovej skončil pracovný pomer ku dňu 31.12.2022. 

Prítomní boli následne oboznámení s programom zasadnutia a súhlasili s ním. 

K bodu 2: 

Predsedníčka rady školy prítomných oboznámila s výročnou správou rady školy za rok 

2022. Riadne zasadnutie RŠ bolo trikrát. Dňa 17.02.2022 boli prítomní informovaní o obsahu 

výročnej správy RŠ za rok 2021,  schválenom rozpočte na rok 2021, výsledkoch výchovno-

vzdelávacej činnosti v 1. polroku šk. roka 2021/2022,  výsledkoch záujmového vzdelávania 

a projektovej činnosti,  návrhu rozpočtu školy na kalendárny rok 2022 a  výsledkoch 

hospodárenia školy za predchádzajúci rok. Druhé zasadnutie rady školy sa konalo dňa 

27.06.2022, na ktorom boli prítomní oboznámení s organizáciou školského roka 2022/2023,  

s výsledkami výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej činnosti 
v šk. roku 2021/2022 a s úspešnosťou žiakov pri prijímaní na stredné školy. Tretie zasadnutie 

rady školy sa konalo dňa 12.10.2022. Jeho obsahom boli informácie o organizácii školského 

roka 2022/2023, pláne činnosti na šk. rok 2022/2023 a  školskom vzdelávacom programe. 

Zasadnutie RŠ, ktoré sa podľa plánu malo uskutočniť v decembri 2022 sa nekonalo z dôvodu 

chrípkových prázdnin. 

 

 



K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková prítomných oboznámila so schváleným 

rozpočtom na rok 2022. Škola hospodárila samostatne podľa schváleného rozpočtu  

s prostriedkami, ktoré jej určil zriaďovateľ v rámci svojho rozpočtu. 

K bodu 4: 

Na klasifikačnej porade za 1. polrok učitelia schválili, že žiaci prvého ročníka a žiaci 

špeciálnych tried variant B budú hodnotení slovne. Žiaci 2., 3. a 4. ročníka a špeciálnych tried 

variant A budú zo všetkých predmetov hodnotení známkou – klasifikáciou, okrem predmetu 

anglický jazyk v 3. ročníku a etickej výchovy v 2. 3. a 4. ročníkoch, ktoré sa budú hodnotiť 

slovom aktívne absolvoval/absolvoval/neabsolvoval. Predsedníčka rady školy informovala 

o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti za  1. polrok šk. roka 2022/2023. Z celkového 

počtu 761 žiakov prospelo s vyznamenaním 66 žiakov, veľmi dobre prospelo 103 žiakov, 

prospelo 458 a neprospelo 37 žiakov. Neklasifikovaných bolo 97 žiakov. Neklasifikovaní sú 

žiaci, ktorí sa vzdelávajú mimo územia SR a ktorí nepredložili doklad  

o navštevovanej škole v zahraničí alebo nebolo možné ich klasifikovať z dôvodu vysokého 

počtu vymeškaných hodín. Títo žiaci majú posunutý termín celkového hodnotenia a vydania 

výpisu polročného vysvedčenia do konca marca. Prítomní boli informovaní aj o správaní  

a dochádzke žiakov. 

Záujmové vzdelávanie a projektová činnosť boli v priebehu prvého polroka školského roka  

na prvom aj druhom stupni realizovaná viac – menej pravidelne. Príčinou obmedzenia 

činnosti bola vysoká chorobnosť žiakov a narastajúci počet prípadov hepatitídy na škole.  

Na škole pokračuje: 

- experimentálne overovanie: Zmena organizácie vyučovania na posilnenie čitateľskej 

a matematickej gramotnosti, pilotné overovanie zmeny RUP a vzdelávacích štandardov,  

- Feuersteinova metóda inštrumentálneho obohacovania (FIE), ktorá je v tomto školskom  

roku implementovaná do výchovno-vzdelávacieho procesu v rámci dvoch vyučovacích hodín 

týždenne s cieľom rozvíjať komunikačnú a matematickú gramotnosť. Zapojených 13 

pedagógov pracuje s  rôznymi inštrumentmi, pričom každý z nich je zameraný na istý 

špecifický poznávací, učebný deficit,  

- Plurilingválny prístup k inklúzií rómskych detí vo vzdelávaní - Medzinárodný projekt Rady 

Európy. Pilotné overovanie bude realizované v období rokov 2022-2025. Zúčastnení učitelia 

aj asistenti učiteľa učia rómčinu v rôznych prostrediach, zapájajú svojich žiakov do takých 

spôsobov interakcie v triede, ktoré povzbudzujú ich iniciatívu,  posilňujú ich osobnostnú 

autonómiu a každý mesiac organizujú podujatie na tému viacjazyčné vzdelávanie,  

- Škola inkluzionistov - program Nadácie pre deti Slovenska, ktorý je zameraný na rozvoj  

a podporu inkluzívneho vzdelávania na prvom a druhom stupni základných škôl. Vzdelávanie 

prebieha v oblasti inklúzie s cieľom ešte kvalitnejšej práce smerom k našim žiakom. 

Vzdelávania a spolupráce sa zúčastňujú  všetci členovia inkluzívneho tímu vrátane asistentov  

a vedenia školy, spolu 20 účastníkov, 

Program LEAF: Premena školy zvnútra, do ktorého bolo zapojených 33 pedagógov našej 

školy - riaditeľský a učiteľský modul bol úspešne ukončený záverečnou ceremóniou spojenou 

s odovzdávaním certifikátov dňa 27.01.2023 v mesiaci január v Poprade.  

Prítomní boli ďalej informovaní o činnosti speváckeho zboru:  



 - Rómska pieseň, krajský festival v dňoch 09.05.2022 - 13.05.2022, Brusel, 

- vystúpenie speváckeho zboru Devjatkakere čhave a konzervátória dňa 20.09.2022 a dňa  

  08.12.2022, Veritas, 

- koncert zameraný proti násiliu a nenávisti dňa 10.12.2022, Historická radnica, Košice,  

- účasť na Roma Spirit dňa 26.12.2022, Prešov.  

Riaditeľ školy prítomných informoval o schválení grantového programu „Zelené oázy“. Ďalej 

informoval o plánovaných projektoch školy - národný projekt „Šanca pre mladých“ a nový 

grantový program Školy na zelenú.  

K bodu 5:   

Riaditeľ školy sa vyjadril k návrhu rozpočtu školy na kalendárny rok 2023. Podľa informácii 

z Magistrátu mesta Košice je škola v rozpočtovom provizóriu a situácia je veľmi náročná.  

O budúcoročnom rozpočte by košické mestské zastupiteľstvo malo rokovať vo februári. PhDr. 

Marcel Šaňa sa vyjadril, že financie momentálne chýbajú všetkým.  

 

K bodu 6: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala o výsledkoch hospodárenia školy  

za predchádzajúci rok. Zo schváleného rozpočtu škola uhrádzala bežné výdavky spojené 

s chodom školy - úhrada energií, služby, výdavky ŠJ - oprava konvektomatu, oprava varného 

kotla, nákup chladničky do ŠJ, nákup kuchynských potrieb do školskej kuchyne, kancelárske 

potreby, hygienické a čistiace prostriedky pre zamestnancov školy a žiakov, servisná činnosť  

na systéme elektrickej zabezpečovacej signalizácie, riešenie vnútornej siete internetu pre školu, 

potrebné kontroly, revízie a opravy, čistenie kanalizácie, elektromontážne práce v priestoroch 

školy, náklady spojené s lyžiarskym výcvikom, školou v prírode, letnou školou, školeniami 

pedagogických a odborných zamestnancov, zabezpečením odborných besied a prednášok pre 

našich žiakov, deratizácia školy, výdavky spojené s organizáciou a realizáciou Dňa Rómov, 

vystúpeniami speváckeho zboru, nákup nábytku, tlačiarní, tonerov do tlačiarní, nákup učebníc, 

interaktívnych tabúľ, nákup maliarskych potrieb, vykonané práce v priestoroch školy, tlač 

a polep perforovanej okennej fólie, písmový software Comenia Script, nákup telovýchovných 

potrieb, nákup hudobných potrieb, nákup nových lavíc, stoličiek pre žiakov, katedier pre 

učiteľov,  učiteľských stoličiek, nákup žalúzií, rekonštrukcia technologickej časti bazéna a iné. 

K bodu 7: 

- dňa 22.03.2023 sa uskutoční celoslovenské testovanie žiakov 9. ročníka -T9,  

- v dňoch 20.02.2023 - 23.02.2023 sa 21 žiakov druhého stupňa zúčastní lyžiarskeho výcviku, 

- plánuje sa Škola v prírode pre žiakov štvrtých ročníkov,  

- potrubie v škole je vo veľmi zlom stave, nevyhnutná oprava, 

- stravovanie žiakov v ŠJ - momentálne len žiaci v hmotnej núdzi, pretože ostatné rodiny 

nedokážu finančne pokryť náklady spojené so stravovaním svojich detí v jedálni školy. 

Všetci prítomní sa zhodli na tom, že je potrebné apelovať na rodičov, aby si uplatnili nárok 

na pomoc v hmotnej núdzi podaním písomnej žiadosti. Starosta PhDr. Marcel Šaňa prisľúbil  

  v tejto veci škole pomoc prostredníctvom terénnych pracovníkov a miestneho rozhlasu, 

- škola poskytla priestory telocvične na okresné kolo Streetballu v dňoch 29.11.2022  

   a 5.12.2022, kedy sa uskutočnili historicky prvé okresné kolá novoprijatého olympijského 



   športu s názvom “3x3 streetbasket”, u značnej časti verejnosti známy aj ako Streetball.  

   V prvom termíne sa odohralo okresné kolo dievčenských družstiev v počte 5 zapojených  

   škôl. Druhý termín patril okresnému kolu chlapčenských družstiev, kde proti výberu našej     

   školy stáli ďalšie 3 družstvá.  

- riaditeľ školy potvrdil, že počet prípadov hepatitídy má klesajúcu tendenciu, opatrenia 

nariadené RÚVZ sa riadne dodržujú a budú dodržiavať do stanoveného termínu - 

01.04.2023. Pripomenul dohodu ohľadom povinností zákonného zástupcu a lekára v prípade 

podozrenia na hepatitídu. Škola odovzdala zoznamy žiakov a ich pediatrov. 

- p. Ferčák vyjadril spokojnosť s dozormi v jedálni školy. 

 

 

K bodu 8:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

16.02.2023 

Rada školy: 

a) berie na vedomie: 

1. Výročnú správu rady školy za rok 2022. 

2. Schválený rozpočet na rok 2022. 

3. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej činnosti. 

4. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

5. Príspevky v bode 7. 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 9: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom rady školy a riaditeľovi 

školy za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, 20.02.2023                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ  

 

 

 



 


